
AC(dot robot)



个人信息/Personal info

艺名/name：AC(dot robot)

国籍/Nationality：中国/China

代词/Pronouns: lt/They

nj

擅长风格（DJ Genre）

Uptempo Hardcore, Happy Hardcore

Gabber,Hard techno, Jumpstyle, J-core

lnstagram: ac_dot_robot

邮件/Email: acdotrobot@gmail.com



个人简介

AC(dot robot)是在伦敦生活的DJ及音乐制作人,有时模特。

它是伦敦Hardcore锐舞之夜 its not a phase常驻DJ，也是伦敦-韩国厂牌DHJ的 一员。
酷儿硬核是它常活跃的领域，Egg London,Venue MoT, Peckham Audio, Colour Factory,The

cause等伦敦热门的club是它曾大显身手的演出场地。它也曾为FKA Twigs的新专辑发布

派对 DJ 过。

作为一个DJ, AC(dot robot)既是一名有天赋的表演者，也是一名技术令人印象深刻 的DJ。

它以不同的方式混合每首歌曲，演出的每一部分都因为它不可复制的能量让人耳目一新。

它喜欢创新，用大胆而巧妙的方式赋予歌曲新鲜的灵感。它的感染力和表现力总能让在

场的每一个人无拘无束地跳舞，并在音乐中找到归属感。

它独特的“点点妆”让人印象深刻，成为它表演的重要组成部分。

它说：“当我画点点妆的时候，我会进入一种心流状态。同样的步骤循环往复使我觉得

自己是一个机器人，而我享受这个过程带给我的另一个身份体验。



AC(dot robot) is a London based DJ and music producer, sometimes model.

It is the resident DJ of Hardcore rave in London, its not a phase, and it is also part of the

London-Korean label DHJ.

Queer hardcore scene is its active area. Egg London,Venue MoT,Peckham Audio,

Colour Factory, The cause and other popular London clubs are its performance venues .

It also DJ for FKA Twig’new album release party.

As a DJ, AC(dotrobot) is both a talented performer and a technically impressive DJ. It

mixes each song in a different and bold way, and every part of the show is refreshing

because of its unreplicable energy. It likes to innovate in its sets, its great appeal

and expressiveness can always make everyone dance freely and find a sense of

belonging in the music.

Its unique "Dot makeup" is impressive and becomes an important part of its performance. It says:

"When I put on my dot makeup, I get into a state of flow. The same process repeats itself it makes

me feel like a robot, and I enjoy the experience of another identity that this process gives me.

Mix链接（Mix links）

https://on.soundcloud.com/YqLNaQGnsEau2W5e

https://on.soundcloud.com/LbqfazsfMsGxF4ec9

https://soundcloud.com/user-523526653/2025a

https://on.soundcloud.com/YqLNaQGnsEau2W5eA
https://on.soundcloud.com/LbqfazsfMsGxF4ec9


活动海报 Event posters





现场演出 Performance photos
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